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Tijdens een discussiebijeenkomst over megastallen en hun inpassing in landschappelijk gebied  viel 
mij in de discussie met Wouter van Eck op, dat hij zegt dat hij tegen megastallen is, maar dat hij 
daarnaast geen beeld heeft hoe de IV-sector in Nederland zich naar de toekomst toe moet 
ontwikkelen (oftewel: wat is het haalbare alternatief ?). Hij is tegen IV en tracht daarmee de sector 
te gijzelen. Wordt er dieper op zaken doorgediscussieerd dan heeft hij geen argumenten meer 
waarom initiatieven zoals NGB slecht zijn. Het was zelfs zo dat in de discussie bleek dat de zaken 
die hij van belang acht opgelost werden door het NGB. Het enige waar hij zich in kon vinden waren 
agro-parken. Daarnaast blijkt uit een in opdracht van Milieudefensie door CLM vervaardige rapport 
dat  een van de oplossingen om te komen tot een duurzame veehouderij verticale en horizontaal 
geintegreerde bedrijven zijn (oftewel zoals NGB). 

Tijdens de discussie ontstond bij mij en anderen het beeld dat Milieudefensie de discussie rondom 
megastallen aangrijpt om hun eigen paradepaardje 'Fout vlees' alsnog verkocht te krijgen. Dit 
initiatief is namelijk in de Tweede Kamer breed afgeschoten omdat het niet realistisch was en ons 
land vele miljarden euro's zou gaan kosten. Wat ik wel merk is dat er op lokale schaal discussies 
gevoerd worden over thema's die mijns inziens op het landelijke of op het Europese niveau gevoerd 
zouden moeten worden (mondiale voedselproductie, zijn dierrechten wel of geen goed systeem, wat 
is de toekomst van landbouw in Nederland ?). 

Doordat die discussie op dat niveau niet of onvoldoende gevoerd wordt of omdat men daar het 
gelijk niet krijgt verplaatst deze discussie zich naar de gemeente waar de aanvragen voor 
megastallen liggen. Terwijl de hoofddiscussie rondom megastallen op gemeentelijk niveau er een is 
rondom ruimtelijke ordening. Misschien zou het goed zijn dat de Tweede Kamer/Kabinet eens de 
discussie voerde die men daar moet voeren. Doe je dat niet dan ontstaan er allerlei nationale 
politieke belangen rondom deze thema's. Terwijl de problematiek voor de gemeente zonder deze 
politieke belangen reeds complex genoeg is.


